
Zápis   a   usnesení   z   13.   jednání   Komise   Zdravého   města   Agendy   21     
  
  

Termín   jednání :   13.   5.   2021   v   14.00   hodin   

Místo:    Terezián   –   zasedací   místnost   

Prezence :   konstatováno,   že   je   přítomna   nadpoloviční   většina   členů   

Přítomni:    Andrea   Sasková,   Mirka   Tlučhořová,   Karolina   Vejmělková,   Jitka   Výborná   

Omluveni:    Kateřina   Třešňáková   

Neomluveni:    Veronika   Danielová   

Tajemník   komise:    Pavel   Knára   

  

Program:   

1.   Reuse   centrum   
Koordinátor   je   v   kontaktu   s   koordinátorkou   Chrudimi   ohledně   fungování   centra,   plánuje   
osobní   návštěvu   a   přenesení   zkušeností   do   ML.   
  

2.   Obec   přátelská   rodině,   obec   přátelská   seniorům   
Naše   přihlášené   projekty   neuspěly.   Máme   v   plánu   poučit   se   z   předchozích   chyb   a   po   
ukončení   akce   Dny   zdraví   začít   pracovat   na   dalších   projektech   pro   příští   rok.   
  

2.   Skutečně   zdravá   škola   
Koordinátor   oslovil   školy   v   ML   na   základě   jejich   účasti   na   přednášce   zástupců   Skutečně   
zdravé   školy   v   ZŠ   Jih   a   zjišťoval   jejich   zájem   o   zapojení   do   projektu.   Na   ZŠ   Jih   máme   
přislíbeno   zapojit   se   do   analýzy   soli,   jakmile   to   vládní   opatření   dovolí.   Jednání   se   školou   
budou   obnovena   začátkem   září.   
  

3.   Představení   projektů   přihlášených   do   participativního   rozpočtu.   
Komise   navrhuje   Radě   města    přijmout   usnesení   o   postoupení   těchto   podaných   návrhů   do   
hlasování   prostřednictvím   aplikace   Mobilní   rozhlas :   
  

Projekt   hřiště   u   grilu   
Ekostezka   prelát   
Pumptrack   -   dráha   pro   všechny   
Rekonstrukce   novobarokní   kamenné   kašny  
Krytá   autobusová   zastávka   u   Planeo   Elektro   
Knižní   pramen   
Obnova   hodin   u   Chebské   křižovatky   



“Zapomenuté   retro   hračky”   na   veřejném   sportovišti   
Mariánskolázeňský   Vánoční   trolejbus   2021     
Ukazatel   rychlosti   na   Plzeňské   
DiscGolf   Mariánské   Lázně   
Venkovní   sezení   do   zóny   klidu   
S   knihou   do   zahrady   
  

Zároveň    komise   nedoporučuje   tyto   návrhy :   
  

Psí   park    -   volnočasové   centrum   -   negativní   stanovisko   OŽP   
Poťme   -   mobilní   Sauna   -   není   v   souladu   s   Pravidly   
Zábradlí   u   schodů   ke   Kauflandu   -   není   v   souladu   s   Pravidly   
Dopravní   zrcadlo   pro   bezpečný   výjezd   -   není   v   souladu   s   Pravidly,   návrhem   se   zabývá   odbor   
IaD   
Přechod   pro   chodce   z   Kollárovy   ulice   -   není   v   souladu   s   Pravidly,   návrhem   se   zabývá   odbor  
IaD   
Renovace   zdi   na   Plzeňské   ulici   -   nereálná   cena,   v   plánu   zařazení   přímo   do   rozpočtu   
Přechod   pro   chodce   k   Poště   v   Úšovicích   -   není   v   souladu   s   Pravidly,   návrhem   se   zabývá   
odbor   IaD   
Krytá   trolejbusová   zastávka   u   kostela   -   bude   zařazena   přímo   do   rozpočtu   
Navýšení   počtu   parkovacích   míst   v   České   ulici   -   není   v   souladu   s   Pravidly   
Mariánky   Hub   -   není   v   souladu   s   Pravidly   
  

Hlasování:    4   pro   
Všechny   projekty   budou   představeny   radě   města,   u   nedoporučených   bude   dodáno   
odůvodnění   jejich   nepostoupení   do   veřejného   hlasování.   
  

4.   Dny   zdraví   
  

Akce   v   průběhu   září   ve   spolupráci   s   asociací   Zdravých   měst.   Vyvrcholení   akce   bude   25.9.   
Bližší   informace   v   přiloženém   materiálu.   
  

Členky   komise   si   do   příště   rozmyslí,   jakým   způsobem   se   mohou   do   příprav   akce   osobně   
zapojit,   případně   koho   dalšího   by   bylo   dobré   oslovit   a   požádat   o   zapojení.   
  

Nápad:   oslovit   k   prezentaci   Skutečně   zdravou   školu   -   osloví   A.   Sasková   a   na   další   komisi   
sdělí   výsledek   jednání.   
  

Termín   další   komise:   9.6.   14:00   
  
  
  
  

Ing.   Andrea   Sasková   
předseda   komise   


